



الشركة العالمية لإدارة الفنادق ش.م.ع.ع.
Hotels Management Company International S.A.O.G.

THE CHEDI
بسم الله الرحمن الرحيم
MUSCAT, OMAN

فندق شيدى
مسقط، عمان

Ref: HMCI /16/2022

Date: 29 August 2022

After Compliments,

Subject: Invitation for MSX discussion session on unaudited financial results as at 30 June 2022.

Hotel Management Company International SAOG would like to inform and invite investors and analysts to participate in the discussion session, which will be held on Thursday, 8 September 2022, at 3 pm for one hour to present the unaudited financial result as 30 June 2022, which was disclosed on MSX website.

The session will be conducted via Microsoft teams and could be accessed through the link mentioned below: \

[Click here to join the meeting](#)



With Regards,

For Hotels Management Company International
S.A.OG.

Zakaria Khalid Al Hinai

Asset controller

الرقم: ش.ع.أ.ف./16/2022

التاريخ: 29 أغسطس 2022م.

تحية طيبة وبعد ،،،

الموضوع: دعوة لجلسة نقاشية لعرض ومناقشة البيانات المالية الغير مدققة للفترة المنتهية في 30 يونيو 2022 م .

تود الشركة العالمية لإدارة الفنادق ش.م.ع.ع بأن تُعلم وتدعو المستثمرين والمحليلين الماليين الى المشاركة بالجلسة النقاشية المزمع عقدها، وذلك بالتعاون مع بورصة مسقط، بيوم الخميس الموافق 8 سبتمبر 2022م، في تمام الساعة الثالثة ظهراً ولمدة ساعة واحدة وذلك لعرض البيانات المالية غير المدققة للفترة المنتهية من 30 يونيو 2022م، والتي تم الإفصاح عنها في موقع الإلكتروني ببورصة مسقط.

سيتم عقد هذه الجلسة عبر برنامج الاتصال المرئي والمسموع Microsoft teams وذلك عن طريق الرابط التالي:

وتقبلوا فائق الإحترام والتقدير

الشركة العالمية لإدارة الفنادق

زكريا بن خالد الهنائي

مراقب أصول



HOTEL LOCATION

North Ghubra 232, Way No. 3215, Street No. 46, Muscat, Sultanate of Oman
Tel (968) 24 52 44 22 Fax (968) 24 49 65 06

POSTAL ADDRESS

P.O. Box 964 Postal Code 133 Al Khuwair, Muscat, Sultanate of Oman
Email bod.office@chedimuscat.com